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Sara Alvfeldt 

sekreterare  

 

…………………………........  

Kerstin Rosenqvist Hedler 

ordförande  
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§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Nämndärenden 

 

Nyårsfirande 2017/2018  

Dnr 2017/733-1.2.5.  

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet och det läggs till 

handlingarna.  

 

Revidering av riktlinjer för föreningsbidrag 

Dnr 2017/742-1.2.1.  

Rådets ledamöter har tagit del av ärendet och det läggs till 

handlingarna.  

 

Offentliga rum – förslag på komplettering till 

Framkomlighetsstrategin – remiss från trafikkontoret 

Dnr 2017/650-1.5.2.  

Rådets ledamöter delar förvaltningens synpunkt att det saknas 

ett ”grönt perspektiv” samt ett tydligare barn-, äldre och 

tillgänglighetsperspektiv i förslaget.  

 

Vidare anser rådet att frågan om kollektivtrafiken bör ha 

företräde framför cykelfrågor. En fungerande kollektivtrafik  är 

av större vikt för flera samhällsgrupper, till skillnad mot cykling 

som inte används av äldre och yngre barn i lika hög grad.  

 

Motion om åtgärder för ett säkrare och tryggare Stockholm 

för alla – remiss från kommunstyrelsen  

Dnr 2017/699.1.5.1.  

Rådets ledamöter anser att många av frågorna inte bara kan 

besvaras av Norrmalms stadsdelsnämnd, vilket även 

förvaltningen nämner i sitt tjänsteutlåtande. Ärendet läggs till 

handlingarna.  
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Ekonomisk månadsuppföljning per november med prognos 

för år 2017  

Dnr 2017/202-1.2.1.   

Skickas ut senare.  

 

Verksamhetsuppföljning Riddargårdens vård-  

och omsorgsboende 

Dnr 2017/663-1.2.1.   

Rådets ledamöter tycker det är glädjande att se att vård- och 

omsorgen, enligt förvaltningens verksamhetsuppföljning bedrivs 

med mycket god kvalitet.  

 

§ 5 

Övriga frågor 

De ledamöter som deltog på trygghetsvandringen tyckte 

evenemanget var mycket bra och uppskattade att flera yrkesgrupper 

deltog.  

 

Vice ordförande ger information om säkerhetsmötet där bland annat 

trygghetsmätningen för 2017 togs upp.  

 

§ 6 

Information från förvaltningen 

Susanna Halldin ger information om det arbete som pågår på 

förvaltningen med aktivitetscenter, ny chef på Väderkvarnens vård- 

och omsorgsboende, verksamhetsövergången på Sabbatsbergsbyns 

vård- och omsorgsboende etcetera.  

 

Sara Alvfeldt ber de lokala förbunden komma in med sina 

nomineringar, RPG: s nominering (ersättare) saknas i dagsläget.  

 

En avtackning till de ledamöter som kommer avgå kommer hållas 

första sammanträdet 2018. Kallelse utskickas.  

§ 7 

Rådets ordförande avslutar sammanträdet.  

 

Pensionärsrådets egentid: Helena Andersson, enhetschef på 

beställarenheten deltog och gav information om enhetens arbete 

med samverkan. E:mail helena.e.andersson@stockholm.se 
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